
 

Zápis č. 6 
 

ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE DOUBRAVICE 

konaného dne 9. 9. 2024 

 
Místo konání:   zasedací místnost Obecního úřadu Doubravice 

Začátek zasedání:   19:00 hodin 

Zasedání řídil:  Radim Šupka 

Přítomní zastupitelé:  Václav Paleček, Ing. Jaroslav Zábranský, Ing. Zdeněk Schaffelhofer 

ml., Ing. Petr Hrubý, Rudolf Červený 

Omluven: Ing. Petr Hrubý 

Hosté:   - 

Zapisovatel:   Tereza Suchá 

Ověřovatelé zápisu:  Rudolf Červený, Václav Paleček 
 

Starosta obce Radim Šupka zahájil jednání zastupitelstva obce, přivítal přítomné zastupitele na 

tomto jednání a konstatoval, že je přítomno 5 zastupitelů, zastupitel Ing. Petr Hrubý je omluven. 

Zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné.  
 

NÁVRH PROGRAMU: 
 

1. Zahájení 

2. Schválení programu 

3. Informace o konsolidaci dat DTM obce 

4. Náklady údržby zeleně v obci 

5. Rekonstrukce hráze a revitalizace rybníka (projekt, dotace, rozsah úprav) 

6. Výsledek kontrolního zjištění FÚ (dopravní automobil, obnova sportoviště a stavební 

úpravy Obecního úřadu) 

7. Informace o stavu akce „Svazková škola VIDOV“ (OPŽP) 

8. Schválení žádosti od ARKUS5 s.r.o. pro novostavbu rodinného domu p.č. 596/47, Václav 

Fencl a Jana Fenclová 

9. Schválení výstavby skladu na p.č. 628/1 Hazuka Jiří 

10. Různé 

a. Informace ke kontrole zástupců Krajského úřadu k přezkoumání hospodaření za 

rok 2024 

b. Informace k rozhodnutí k lípě velkolisté 

c. Informace o spuštění kroužků a cvičení pro občany Doubravice za zvýhodněných 

podmínek 

d. Informace ke spuštění kyvadlové dopravy Doubravice – zastávka Penny a zpět od 

1.10.2024 

e. Informace o vytvoření nového geometrického plánu na dělení pozemků u obce 

Nedabyle 

 

Bod č. 1. Zahájení 
Starosta Radim Šupka zahájil 6. zasedání Zastupitelstva obce Doubravice v 19:00 a přivítal 

všechny přítomné. 

 

Bod č. 2. Schválení programu 
Starosta Radim Šupka přednesl zastupitelům navržený program. Navrženým zapisovatelem zápisu 

č. 6 je Tereza Suchá. 

 
Návrh usnesení č.1/6/2024:  

Schválení programu zasedání zastupitelstva obce jako celku a zapisovatele.  

Pro 5 (Bc. Radim Šupka, Václav Paleček, Ing. Jaroslav Zábranský, Rudolf Červený a Ing. Zdeněk 

Schaffelhofer ml.), proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 1/6/2024 bylo přijato ve znění návrhu. 



 

 

Bod č. 3. Informace o konsolidaci dat DTM obce 

Základní informace k bodu přednesl starosta Radim Šupka, který zastupitelům podal informace, že 

stále čekáme ze strany Policie ČR na schválení vypracovaného pasportu dopravního značení a 

místních komunikací v obci. Dále bylo vytvořeno plné detekronické vytýčení a zaměření kabelových 

tras veřejného osvětlení. Všechna data tedy byla předána společnosti GPlus, aby došlo k naplnění 

dat DTM. Po schválení a doplnění pasportů do DTM obce bude celý projekt digitální technické mapy 

obce dokončen.  

Zastupitelé berou na vědomí. 

 

 

Bod č. 4. Náklady údržby zeleně v obci 

Starosta Radim Šupka informoval zastupitele, že po ukončení smlouvy (na jeho žádost) o údržbě 

obecní zeleně s Tomášem Suchým byla oslovena další firma Kopo servis s.r.o. Bohužel náklady na 

údržbu zeleně se výrazně zvedly, protože firma Tomáše Suchého prováděla údržbu zeleně v obci 

za nestandardně nízkých podmínek. Porovnáním dalších nabídek jsme zjistili, že by se náklady na 

údržbu s jinými firmami nesnížili, proto starosta navrhuje zakoupit vlastní obecní vybavení 

(sekačka, křovinořez) a nabídnout údržbu občanům obce. Údržba zeleně, tak bude vykonávána na 

základě dohody s brigádníkem. 

 

Návrh usnesení č.2/6/2024:  

Schválení nákupu křovinořezu.  

Pro 5 (Bc. Radim Šupka, Václav Paleček, Ing. Jaroslav Zábranský, Rudolf Červený a Ing. Zdeněk 

Schaffelhofer ml.), proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 2/6/2024 bylo přijato ve znění návrhu. 

 

 

Bod č. 5. Rekonstrukce hráze a revitalizace rybníka (projekt, dotace, rozsah 

úprav) 

Starosta Radim Šupka informoval zastupitele, že je v tuto chvíli zpracován kompletní projektová 

dokumentace, včetně položkového rozpočtu na opravu hráze. Stejně tak starosta zjišťoval 

možnosti získání případných dotací na opravu hráze a z ministerstva máme potvrzeno, že bychom 

mohli žádat až bude daný titul vypsaný, což zatím není. Takže nyní připravujeme kompletní žádost, 

tak abychom žádost o dotaci mohli podat ihned, jak bude daný titul vypsán. Předpokládané náklady 

jsou okolo 1,1 mil. Kč vč. DPH. 

Zastupitelé berou na vědomí. 

 

 

Bod č. 6. Výsledek kontrolního zjištění FÚ (dopravní automobil, obnova 

sportoviště a stavební úpravy Obecního úřadu) 

Starosta Radim Šupka dále informoval o výsledcích ukončené kontroly FÚ Jihočeského kraje. U 

dotací na dopravní automobil, obnova sportoviště a stavební úpravy objektu Obecního úřadu došlu 

k porušení rozpočtové kázně dle § 44 a § 44a zákona č. 218/2000Sb., o rozpočtových pravidlech 

a o změně některých souvisejících zákonů (rozpočtová pravidla), ve znění účinném do 31.12.2021. 

Celkový odvod za porušení rozpočtové kázně do státního rozpočtu je určen ve výši 4.485, - Kč. 

Zastupitelé berou na vědomí. 

 

 

Bod č. 7. Informace o stavu akce „Svazková škola VIDOV“ (OPŽP) 

Základní informace k bodu přednesl starosta Radim Šupka, který zastupitelům představil, že došlo 

k rozhodnutí o poskytnutí finančních prostředků ze Státního fondu životného prostředí České 

republiky v rámci Programu financovaného z prostředků Modernizačního fondu. Podpora formou 

dotace je celkem na 200.000.000,00,- Kč. Nyní tedy pokračují přípravy projektové dokumentace 



 

na stavbu školy. Obec Doubravice se podílí na veškerých nákladech dle schváleného 

plánu. Zastupitelé byli seznámeni s výší současných nákladů a stavem projektové 

dokumentace. 

Zastupitelé berou na vědomí. 

 

 

Bod č. 8. Schválení žádosti od ARKUS5 s.r.o. pro novostavbu rodinného domu 

p.č. 596/47, Václav Fencl a Jana Fenclová 

Základní informace k bodu přednesl starosta Radim Šupka. Na základě obdržené žádosti od spol. 

ARKUS5 s.r.o. o vyslovení závazného stanoviska k uvedené stavbě s projektovou dokumentací 

pro novostavbu rodinného domu p.č. 596/47 v k.ú. Doubravice u Českých Budějovic stavebníci 

RD Fencl Václav a Fenclová Jana, zastupitelstvo celou situaci projednalo. 

 

Návrh usnesení č.3/6/2024:  

Schválení žádosti od ARKUS5 s.r.o. pro novostavbu rodinného domu p.č. 596/47 v k.ú. 

Doubravice u Českých Budějovic. 

 

Pro 5 (Bc. Radim Šupka, Václav Paleček, Ing. Jaroslav Zábranský, Rudolf Červený a Ing. Zdeněk 

Schaffelhofer ml.), proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 3/6/2024 bylo přijato ve znění návrhu. 

 

 

Bod č. 9. Schválení výstavby skladu na p.č. 628/1 Hazuka Jiří 

Starosta Bc. Radim Šupka přednesl, že byla obdržena žádost od pana J. Hazuky na souhlas s 

možností výstavby skladu zahradního nářadí na p.č. 628/1 v k.ú. Doubravice u Českých 

Budějovic, zastupitelstvo celou situaci projednalo. 

 
Návrh usnesení č. 4/6/2024:             

Schválení výstavby skladu zahradního nářadí na p.č. 628/1 v k.ú. Doubravice u Českých Budějovic. 

 

Pro 5 (Bc. Radim Šupka, Václav Paleček, Ing. Jaroslav Zábranský, Rudolf Červený a Ing. Zdeněk 

Schaffelhofer ml.), proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 4/6/2024 bylo přijato ve znění návrhu. 

 
 

Bod č. 10. Různé 

a) Informace ke kontrole zástupců Krajského úřadu k přezkoumání 

hospodaření za rok 2024 

Starosta Radim Šupka zastupitele informoval, že 26.8.2024 proběhlo v sídle územního celku 

obce Doubravice, dílčí přezkoumání hospodaření obce za rok 2024. Při přezkoumání 

hospodaření územního celku nebyly zjištěny žádné chyby a nedostatky. Zastupitelé obdrželi 

výsledné hodnocení. 

Zastupitelé berou na vědomí. 

 

 

b) Informace k rozhodnutí lípě velkolisté 

Starosta Radim Šupka informoval zastupitele o nutnosti opětovného zhodnocení řešení 

napadené lípy na návsi u památníku padlých. Zdeněk Schaffelhofer st. rozeslal členům 

Spolku Filipovec informační e-mail, kde žádá o opětovné přehodnocení výměny napadené 

lípy. Na základě tohoto podnětu se zastupitelstvo obce rozhodli ještě jednou celou situaci 

posoudit, zvážit veškeré okolnosti a rozhodnout.  

K situaci se vyjádřil zastupitel Rudolf červený, který zmiňuje, že byl společně se Zdeňkem 

Schaffelhoferem st. a starostou Radimem Šupkou přítomen posouzení napadené lípy 

arboristou (Vladislav Skoumal, Wisteria s.r.o.) a přímo na místě došlo ke shodě všech, že 



 

je nutné lípu vyměnit, protože kořenový systém je napaden dřevomorem 

kořenovým. Dále byl pro jistotu a kontrolu vypracován i další posudek od 

nezávislého arboristy, který dané rozhodnutí potvrdil. Proto nyní nevidím důvod, proč dané 

rozhodnutí měnit. Místostarosta Zdeněk Schaffelhofer ml. naopak zmiňuje, že staré dřevo 

v krajině je důležité, a i když ví, že napadený strom odejde, tak nikdo neví, kdy přesně 

daná situace nastane a není to tedy nutné řešit ihned. Po diskusi se zastupitelé rozhodli 

hlasovat. 

 

Návrh usnesení č. 5/6/2024:             

Schválení pokácení lípy velkolisté. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro 4 (Bc. Radim Šupka, Václav Paleček, Ing. Jaroslav Zábranský, Rudolf Červený) proti 1 

(Ing. Zdeněk Schaffelhofer ml.), zdržel se 0 

Usnesení č. 5/6/2024 bylo přijato ve znění návrhu. 

 

c) Informace o zpuštění kroužků a cvičení pro občany Doubravice za 

zvýhodněných podmínek 

Zastupitelé byli seznámeni, že došlo ke zpuštění kroužku pro občany Doubravice. Nyní je 

tedy možnost navštěvovat každé úterý od 17:00 do 18:30 „Tvoření pro děti“ s lektorkou 

Radkou Pávkovou (tvoření je již plně obsazeno), Každé pondělí od 18:00 do 19:00 

probíhá „Dynamická jóga“ s lektorkou Šárkou Eflerovou, která nabízí výuku či vyjížďku 

s koňmi. Každý čtvrtek od 18:00 do 19:00 probíhá „Pilates“ s lektorkou Danielou 

Šupkovou. Výuka hry na kytaru probíhá každé pondělí a středu od 16:00 do 19:00, 

vyučujícím je Lubomír Hrdlička. 

Zastupitelé berou na vědomí. 

 

d) Informace k spuštění kyvadlové dopravy Doubravice – zastávky Penny a 

zpět od 1.10.2024 

Starosta Radim Šupka informoval zastupitele o opětovné zajištění obecní kyvadlové 

dopravy. Nyní má obec zajištěné čtyři řidiče. Doprava bude spuštěna od úterý 1.10.2024. 

Připravený jízdní řád, bube pokrývat ranní spoje autobusu č.11 od 6:06 do 7:46. 

Odpoledne pak spoje od 14:17 do 16:27. Bylo by vhodné zajištění ještě dvou řidičů. 

Zastupitelé berou na vědomí. 

 

e) Informace o vytvoření nového geometrického plánu na dělení pozemků u 

obce Nedabyle 

Základní informace přednesl starosta Radim Šupka, který zastupitelům předložil ke 

schválení geometrický plán na rozdělení pozemků u obce Nedabyle, tak aby poté mohlo 

dojít k jejich schválenému a plánovanému prodeji. Po obdržení souhlasu z katastrálního 

úřadu s očíslováním parcel, dojde k podání žádosti o povolení dělení pozemků. 

Zastupitelé berou na vědomí. 

 

 

 

Zasedání Zastupitelstva obce Doubravice skončilo ve 20:30. 

 

 

Ověřovatelé zápisu: Rudolf Červený  ____________________________ 

 

 

   Václav Paleček  ____________________________ 

 

 



 

 

Starosta obce: Radim Šupka   ____________________________ 

 

 

místostarosta obce: Zdeněk Schaffelhofer ml. ____________________________ 

 

 

Zápis zpracovala Tereza Suchá, dne 18.9.2024 


